
Rada Gminy i Miasta Koz;"'g l>'WJ' 

42-350 K O Z I E G Ł O WY 
ul. Pl. Moniuszki 14 

woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.39.2022 

PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2022 

z trzydziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 08 września 2022 r. w godzinach 15,00 -17,05 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

I. Nr 352/XXXIX/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

2. Nr 353/XXXIX/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 r. 

3. Nr 354/XXXIX/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 355/XXXIX/2022 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, nauczycielem pełniącym 

inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 4 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady GiM Koziegłowy: 15 Radnych. 

Radnych obecnych na Sesji: 13. 

Radni nieobecni: 

I. Pan Antoni Bielecki 

2. Pan Czesław Chwist. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
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- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor MG Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Pani Wioleta Szymczyk 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pan Edward Kaczmarzyk 
- Inspektor ds. ds. Rozwoju Społeczeństwa Obywatelskiego Pani Bożena Kolasa 
- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli , dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, nauczycielem pełniącym 

inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy. 

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2022r. 

I O. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad 39 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji , powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 
organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy Miasta, Państwa Sołtysów 

i Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic oraz Prezesa i Wiceprezesa 
jednostki OSP Cynków . 
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Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. Poinformowała, że od dnia dzisiejszego zaczynamy 
korzystać z nowego systemu do głosowania e-sesja. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezesowi jednostki OSP Cynków, który 

w imieniu jednostki OSP Cynków podziękował za wsparcie i pomoc w zakupie średniego 

samochodu pożarniczego , który pozyskano w bieżącym roku. Zaprosił na uroczystość 

przekazania samochodu, która odbędzie się w dniu 8 października br. o godz. 14,oo. 

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy w obradach, celem wręczenia zaproszeń 
na wspomnianą uroczystość. Wyraziła nadzieję, że wszyscy zaszczycą jednostkę swoją 
obecnością , ponieważ na tej uroczystości będą podziękowania dla całej Rady Gminy i Miasta 

za udzielone wsparcie finansowe na zakup samochodu pożarniczego. W ubiegłym roku 

zakładano inną kwotę, w roku bieżącym koszty wzrosły, ale Wysoka Rada to zrozumiała , za co 
również podziękowała. 

Po zakończeniu przerwy w obradach Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że wprowadzenie 

nowego systemu wiąże się również z oszczędnościami, nie będzie już miało miejsca kserowanie 

obszernych materiałów na sesję, a powiadomienia wraz z materiałami będą przesyłane 

na urządzenia elektroniczne, które otrzymali Radni. Urządzenia, na których od dziś będzie 

pracowała Rada zostały zakupione z pozyskanych zewnętrznych źródeł dofinansowania 
za co podziękowała Pani Dyrektor Katarzynie Zychowicz i Panu Sekretarzowi. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady 
GiM uczestniczyło 13 radnych. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 7,8 do protokołu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano, w związku z tym Pani Przewodnicząca Rady poddała pod 
głosowanie zaproponowany porządek obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty 13 głosami „za" Uednogłośnie). 

Ad.pkt3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 
miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 czerwca 2022 roku został przyjęty 
13 głosami „za" (jednogłośnie) . 
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Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 
i Wniosków w składzie: 

1. Pan Michał Kubalski 

2. Pani Grażyna Sitek 

3. Pani Jadwiga Balińska 

Ad. pkt 5 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
( załącznik nr 9 do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że petycja została szczegółowo omówiona na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 352/XXXIX/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji została przyjęta 13 głosami „za'· 
(jednogłośnie). 

Ad.pkt6 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
i Miasta Koziegłowy na 2022 rok ( załącznik nr I O do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 353/XXXIX/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 roku została przyjęta 13 
głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad.pkt7 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( załącznik nr 11 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 354/XXXIX/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 13 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad.pkt8 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli. dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, 
nauczycielem pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach 
pracy ( załącznik nr 12 do protokołu). 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 355/XXXIX/2022 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, nauczycielem pełniącym inne 

stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy została przyjęta 13 glosami 

,,za·• ( jednogłośnie). 

Ad.pkt9 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2022 r. 

Na wstępie Pan Burmistrz poinformował, że w sprawach różnych i w sprawozdaniu 

z działalności w okresie międzysesyjnym przedstawi ważne informacje które chciałby, abyśmy 

sobie przyswoili i przekazali w miarę możliwości mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pan Burmistrz poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa przyjęła w całości i nie 

wnosiła uwag do przesłanej informacji o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy 

za pierwsze półrocze bieżącego roku. 

Budżet Gminy i Miasta Koziegłowy na 2022 rok został uchwalony w dniu 28 grudnia 2021 r. 

i kwoty w nim zawarte ustalono w wysokości: 

- dochody ogółem 104.876.070, 19 zł. 

- wydatki ogółem w wysokości 112.200.241. 13 zł. 

- deficyt zakładano w wysokości 7.324.170,94 zł. 

W trakcie pierwszego półrocza, dzięki pojawiającym się możliwościom , ale i potrzebom 

po stronie dochodów i wydatków, dokonaliśmy dzięki uchwałom Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy pięć zmian uchwały budżetowej oraz siedmioma zarządzeniami Burmistrza. 

Razem na koniec czerwca br. dołożyliśmy dochody w wysokości 7.791.876,93 zł , z czego 

wydatki zwiększyliśmy o kwotę 18.621.488,85 zł. Wynik budżetu zawarty był w deficycie 

I 0.829.611,92. Z czego wynikały te wnioski, stanowi część opisowa sprawozdania i nad tym 

wszyscy Radni otrzymując materiały, również się pochylili. 

Planowane przychody w roku 2022 wynosiły 20.691.058,94 zł i są to środki pieniężne, które nie 

zostały wykorzystane na rachunku bankowym zamykającym budżet roku 2021. Stąd na chwilę 

obecną przy strukturze budżetu, a dzisiejsza zmiana budżetu również to potwierdza, Gmina 

i Miasto Koziegłowy po stronie dochodów i wydatków bilansuje się w środkach, które 

nie potrzebują zaciągania do końca roku, i aby tak było, żadnych zobowiąza11 finansowych. 

Jesteśmy po zmianie i po wprowadzeniu tychże środków i ta dzisiejsza zmiana również o tym 

mówi. Niemniej jednak, wychodząc poza sprawozdanie pierwszego półrocza, samorząd 

pracuje nad tym, aby rzeczywiście zarówno dochody własne, ale i wydatki , zarówno majątkowe 

jak i bieżące, by mieściły się w ryzach uchwały budżetowej. Sytuacja jest na tyle dynamiczna, 

że każdego dnia i każdego miesiąca nie tylko Urząd Gminy i Miasta ale i jednostki podległe 

spotykają się z pewnymi vvyzwaniami, na które musimy wspólnie reagować, by zapewnić 

bieżące funkcjonowanie budżetu. 
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Dochody zrealizowane przez poszczególne jednostki budżetowe ogólnie przedstawiają się 
w strukturze następująco: 

- dochody ogółem zrealizowano w kwocie 42.427.806,98 zł , co stanowiło 49% ogólnie 
przyjętych dochodów bieżących, 

- dochody majątkowe wykonano w wysokości 13.834.033,21 zł , co stanowiło 30.14% 
planowanych dochodów majątkowych. 

Dochody ogółem zostały wykonane w kwocie 56.261.840, 19 zł., co stanowiło 49% planowanych 

dochodów, z czego dochody bieżące zostały wykonane w wysokości 42.427.806,98 zł. , 
co stanowiło 61.55% struktury dochodów ogółem oraz dochody majątkowe w wysokości 
13.834.033,21 zł., co stanowi 30, 14%. 

W wydatkach zarówno prognoza, jak również pewnego rodzaju analizy finansowe, ale i również 
wykonanie jest przedstawione bardzo szczegółowo w informacji za I półrocze. Skupił się więc 
na kwotach zarówno w wydatkach bieżących jak i w wydatkach majątkowych. 

Wydatki ogółem wykonane były w wysokości 47.252.039,78 zł. co w wydatkach ogółem 
stanowi 35,53%, z tego: 

- wydatki bieżące 37.061.710,02 zł. co stanowi 53,50% wydatków bieżących 

- wydatki majątkowe 49.922.373,42 zł zostały wykonane w wysokości 10.190.329, 76 zł. , 
co stanowi 16%. 

Część opisowa została rozpisana na poszczególne działy i rozdziały, na poszczególne zadania 

które realizuje Urząd i jednostki podległe i one szczegółowo opisane są w sprawozdaniu. 

Na podstawie zacytowanych kwot , które są bardzo istotne przy pracach nad budżetem roku 

2022 r. o ile wydatki majątkowe , które realizuje Gmina i Miasto Koziegłowy, zarówno 

ze środków własnych jak i ze środków zewnętrznych pochodzących z Unii Europejskiej , nie są 

zagrożone jeżeli chodzi o proces inwestycyjny . Jedynym wyzwaniem jest to, aby podpisane 

umowy były w stosownym czasie realizowane. Już wiemy ze część zadań będzie przesunięta 

w planie finansowym i w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok przyszły, ale to jest 
uwarunkowane brakiem sprzętów, materiałów i części do zadań, które realizuje Gmina 

i Miasto Koziegłowy w ramach odnawialnych źródeł energii. W sprawozdaniu z okresu 

międzysesyjnej dłużej zatrzyma się nad zadaniami, które Gmina i Miasto Koziegłowy 

realizowała, realizuje lub ewentualnie z pewnym ograniczeniem realizować będzie nie tylko 

w tym, ale i w przyszłym roku. Ta sytuacja jest niezależna ani od nas ani od wykonawcy , 
ponieważ sytuacja na rynku dostaw jest skomplikowana i trudna. 

Wydatki majątkowe, które są, lub które nas czekają, na pewno znajdą swoje stosowne miejsce 
w realizacji budżetu. 

Jeżeli chodzi o dochody bieżące, to w miarę spokojnie z Panią Skarbnik i całym Referatem 

Księgowo-Podatkowym patrzymy na procenty wykonania w poszczególnych obszarach 

dochodów własnych , zarówno tych które wpływają bezpośrednio lub pośrednio do budżetu jako 

subwencje, dotacje, a le i dochody własne. I tutaj uchwalając uchwalę budżetową na rok 2022 , 
jest przekonany że te dochody będą również wykonane. 

Skupił się następnie nad jedna kwotą wydatków bieżących , a wydatki bieżące przewyższyły już 
planowane wydatki w uchwale budżetowej, na razie niedużo, bo tylko o 3%. Natomiast mając 

pewnego rodzaju wskaźniki i informacje ekonomiczne, które są niepokojące, samorząd Gminy 

i Miasta Koziegłowy na bieżąco jest zobowiązany reagować tak, aby zapewnić bezpieczne 

funkcjonowanie Urzędu i jednostek podległych we wszystkich obszarach działalności 

w wydatkach bieżących. Jesteśmy spokojni o wydatki, które są wydatkami stałymi, te, które są 
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prognozowane . Natomiast mamy problem z bieżącym utrzymaniem. z bieżącym zapewnieniem 

dostaw usług i ewentualnie pochodnych związanych z tym wzrostem cen. Musimy na to 

reagować, tak jak dziś zareagowal iśmy na brakujące kwoty w pewnych działach, jeżeli chodzi 

o zakup energii elektrycznej. Jest przekonany. że bezpiecznie będziemy reagować na te wydatki 

i żadnego wydatku bieżącego niezbędnego i koniecznego do funkcjonowania jednostek 

podległych Gminie i Urzędu nie zlekceważymy. Będzie on w pierwszej kolejności musiał być 

z konieczności zaspokojony. Ma nadzieję , że wzrost towarów, usług i cen w tym obszarze 

również s ię będzie w przyszłości stabilizował. Sytuacja o której mówi jest niezależna z poziomu 

gminy, województwa. kraju . Jest to sytuacja spowodowana olbrzymimi problemami 

ekonomicznymi z jakimi boryka się Europa i świat w związku z wojną na Ukrainie i brakiem 

pewnych obszarów zaspokajania w nośniki energii różnego rodzaju. 

Ko11cząc część informacyjną z wykonania budżetu za pierwsze półrocze podkreślił. że dzięki 

Radnym , dokonanym już zmianom , spowodowaliśmy to, że budżet Gminy i Miasta 

Koziegłowy, pomimo planowanego deficytu, na chwilę obecną zamyka się w ramach 

planowanych dochodów , wprowadzonych tzw. wolnych środków na pokrycie deficytu , 

a o ewentualnym deficycie czy brakach będziemy intensywnie pracować w ciągu najbliższego 

miesiąca czy dwóch. Zapewnił, ze Gmina i Miasto Koziegłowy bezpiecznie reaguje 

na wszelkiego rodzaju trudności, które ewentualnie mogłyby, lub ewentualnie mogą wystąpić 

w zakresie wydatków , szczególnie wydatków bieżących. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, 

to bezpiecznie realizujemy zadania jednoroczne, które są wprowadzone do budżetu, które 

są zaplanowane , do których będzie się odnosił w sprawozdaniu z okresu międzysesyjnego. 

Największym niepokojem dla Gminy i Miasta Koziegłowy są wydatki majątkowe związane 

z realizacją środków zewnętrznych w ramach odnawialnych źródeł energii, i to zarówno 

po stronie wykonawcy, z powodu braków technicznych, braków możliwości zdobycia sprzętu. 

wyposażenia i montażu, gdyż takich urządzeń brakuje. Z drugiej strony mamy do wydania 

określoną kwotę pieniędzy, a nie mamy komu tej części majątkowej wydać, jednak też jest 

to zrozumiałe. 

Po przedstawieniu informacji i odniesieniu się do obecnego półrocza, Pan Burmistrz wyraził 

nadzieję, że bardzo skutecznie i na bieżąco będziemy reagowali. Zwrócił się do kierowników 

w Urzędzie GiM, kierowników jednostek podległych oraz wszystkich jednostek wykonujących 

zadania Gminy w zakresie powierzonych kompetencji , ale i również zadania zlecone - będziemy 

musieli na pewno bezpiecznie zamknąć rok 2022 . Na dzień dzisiejszy sytuacja finansowa 

Gminy i Miasta Koziegłowy jest bezpieczna, aczkolwiek nie byliśmy przygotowani na taki 

wzrost cen zarówno usług, ale i dostaw w celu zapewnienia działalności bieżącej Gminy i Miasta 

Koziegłowy. 

Kończąc wystąpienie Pan Burmistrz podziękował za wysłuchanie informacji. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu oraz informacje o przebiegu planu finansowego 

Zespołu Usług Komunalnych, G-M Ośrodka Pomocy Społecznej , M-G Ośrodka Promocji 

Kultury , Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty Samorządowej oraz placówek 

oświatowych stanowią załączn ik nr 13 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydala 

pozytywną opinię o przedłożonej przez Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku ( uchwała RIO stanowi załącznik 
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iu- 14 do protokołu). Zapytała czy Radni mają uwagi do przedstawionych przez Burmistrza 
informacji. 

Radni nie zgłaszali uwag, przystąpiono więc do głosowania nad przyjęciem informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2022 r. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2022 r. 
została przyjęta 13 głosami „za·' ( jednogłośnie). 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła I O minutową przerwę w obradach. 

Ad. pkt 10 

Po przerwie Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi celem 
przedstawienia informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym : 

- dodatek węglowy - z pewnością będą tutaj pytania, wątpliwości, ewentualnie sugestie 
w tym temacie; 

- na sali posiedzeń w Urzędzie GiM Koziegłowy odbyło się szkolenie dotyczące szkód 

łowieckich, kilka kół łowieckich z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy przeszło 
kompleksowe szkolenie w zakresie wyceny. oceny oraz szacowania szkód łowieckich 
mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy. Wyraził nadzieję, że szkolenie to spowoduje. 
że obydwie strony , zarówno zainteresowana strona rolnika, ale i również koła łowieckiego 

łatwiej będzie mogła w protokole szacowania szkód dojść do porozumienia; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy odbywały się cykliczne spotkania oraz liczne 

imprezy kulturalne. Festiwal ,.Polska od kuchni" - Panie z Koła Gospody11 Wiejskich 

„Mysłowianki" reprezentowały gminę, powiat oraz województwo i w części gali, która 

będzie odbywała się w Warszawie. Jest niezmiernie miło, że aktywność kół gospody11 

wiejskich z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy przejawia się w wielu obszarach 

aktywności społecznej i do takiej zaliczane jest Koło Gospodyń Wiejskich „Mysłowianki''; 

- podpisano umowę i mamy przyrzeczenie, że do końca września br. wykonawca wywiąże 

się z umowy, która została podpisana pomiędzy Urzędem GiM a Urzędem 

Marszałkowskim na budowę integracyjnego placu zabaw w miejscowości Wojsławice; 

- działalność w zakresie Europejskiego Funduszu na lata nowej perspektywy - odbywają się 

już spotkania, zarówno subregionalne klastrów energii, które będą w przyszłości skupiały 
samorządy, osoby prywatne, ale i również przedsiębiorców. Struktura energetyczna Kraju 

ze względu na zmianę, ale i coraz większa ilość odnawialnych źródeł energii również 

będzie wymagała dostosowania się do uwarunkowań technicznych, które te sieci obecnie 

mają. Klastry energii zostały powołane przez Subregion Północny , mają na celu 
przygotowanie nowej perspektywy finansowej, ale i również wpieranie podmiotów 

tworzących ten klaster w zakresie pisania projektów. Do tego Gmina i Miasto Koziegłowy 

przygotowuje się jeżeli chodzi o obiekty użyteczności publicznej. Przewidujemy 

w najbliższym czasie spotkanie z przedsiębiorcami, którzy chcieliby również z tych 
środków skorzystać; 
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w Gminie i Mieście Koziegłowy odbywały się awanse zawodowe na nauczyciela 

mianowanego i obydwie kandydatki pozytywnie przeszły weryfikację Komisji. której 
Przewodniczącym był Sekretarz Pan Krzysztof Bąk; 

- odbyły się również konkursy na stanowiska dyrektorów i wszystkie pięć szkół, które były 

przedmiotem postępowań konkursowych, na dzień I września br. posiadają pełną kadrę 

dyrektorską i spokojnie patrzymy na kolejną perspektywę pięcioletnią dla wspomnianych 
pięciu placówek; 

- w Warsztatach Terapii Zajęciowej również mieliśmy możliwość spotkania oraz rozmowy 

z pracownikami i uczestnikami odnośnie realizacji zadań Warsztatów Terapii Zajęciowej; 

- Akademia Święta Policji w lipcu - reprezentował Gminę i Miasto Koziegłowy podczas 

tychże obchodów, również awanse służbowe, nagrody i wyróżnienia były przekazywane 
dla naszych funkcjonariuszy; 

- rady budowy - a zwłaszcza rady budowy najtrudniejszej. W tym miejscu zwrócił się 

za pośrednictwem Państwa Sołtysów i Radnych do mieszkańców. Pomimo , że Gmina 

i Miasto Koziegłowy bardzo szczegółowo i wielokrotnie promowała projekt wymiany 

pieców na tzw. biomasę, i kilka lat temu było zainteresowanie mieszkańców, zgłosiło 
się 140 chętnych mieszkańców na wymianę pieców na pelet . W tym roku na tej li ście 

zostało tylko 37 chętnych. Żeby Gmina i Miasto Koziegłowy mogła skutecznie 

zrealizować projekt połączonych dwóch wniosków tj. instalacje solarne i piece na biomasę, 

musi wykonać w pełni efekt rzeczowy i ekologiczny tychże dwóch zadań. Dlatego 

rozważamy, co było dyskutowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady GiM 

Koziegłowy, aby jeszcze dodatkowo wesprzeć środkami Gminy i Miasta Koziegłowy 
beneficjentów - mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, którzy zechcą przyjąć taki 

piec na stan. Wartość tego pieca po stronie mieszkańca wynosi od 3.400 zł do 4. I 00 zł. 

Piec, który z montażem kosztuje od 23.000 zł do 27.000 zł wstawiamy jako Gmina 

i Miasto Koziegłowy, dzięki środkom zewnętrznym za wspomnianą kwotę. Co więcej, 

mamy bardzo małe zainteresowanie, dlatego też proponujemy ewentualnie jeszcze 

zmniejszenie udziału środków własnych mieszka11ców Gminy i Miasta Koziegłowy 

o kolejne 50%,czyli za 2.000 zł będzie piec, który by ewentualnie wyczerpywał wniosek 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Prosił o przekazywanie takiej informacji. Sms-y, system 
informacyjny również strona internetowa oraz inne nośniki pojawiają się z komunikatem, 
że ten nabór jest otwarty; 

- zamykamy projekt pod nazwą „ Wymiana źródła ciepła na piece na gaz i piece 

na ekogroszek'" z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska . Obecnie takich 

urządze11 w dyspozycji Gminy i Miasta Koziegłowy zostało tylko 6 jednostek. Zachęca 
do kontaktu z Refe ratem Inwestycji w celu ewentualnej szczegółowej informacji; 

- w kontekście pieców na pelet odbyło się w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury 

w Koziegłowach spotkanie , gdzie dostawca tych piecy prezentował zalet pieców . 

a jest to instalacja w pełni zautomatyzowana, ze stacją pogodową. Jedynym problemem, 
jak również w przypadku innych nośników energii, jest cena peletu; 

- budowa pomp ciepła - ilość beneficjentów jest niezagrożona, jest lista podstawowa 

i rezerwowa . Wykonawca na bieżąco, w miarę swoich możliwości oraz dostępu sprzętu 
i wyposażenia takie instalacje montuje. Natomiast problemem jest dostawa i wyposażenie 

tych urządzeń w tzw. zbiorniki buforowe. Mieliśmy spotkanie z dostawcą i producentem, 
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firmą GALMET. Pomimo. że jest to olbrzymi zakład , również ma trudności jeżeli chodzi 

o surowiec i zdobycie materiału. Mamy przyrzeczenie, że sukcesywnie wykonawca będzie 

miał dostarczane po kilka lub kilkanaście zbiorników. Mamy tych instalacji wybudować 

140. Na ukończeniu są instalacje powietrznych pomp ciepła i przebiega to w sposób 

właściwy, natomiast ze względu na brak częśc i i urządzeń Gmina i Miasto Koziegłowy 

zwróciła się do Urzędu Marszałkowskiego o przesunięcie terminu realizacji tego zadania 

do końca kwietnia przyszłego roku i taką zgodę otrzymaliśmy; 

- zrealizowaliśmy i zamknęliśmy zadanie związane z budową urządzeń fotowoltaicznych 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. jesteśmy na etapie rozliczenia. Pomimo przesunięć 

terminów, braku dostaw związanych z pandemią, a obecnie wojna na Ukrainie, która 

spowodowała to, ze rzeczywiście te usługi są deficytowe, a materiały są niedostępne, udało 

nam się domknąć to zadanie. Na stronie internetowej Gminy i Miasta Koziegłowy jest 

dostępna zakładka do zgłaszania ewentualnych uwag , czy usterek tej instalacji . Przeprosił 

mieszkańców. którzy czekali dłużej na uruchomienie instalacji. Odbyło się spotkanie 

z Tauronem, ponieważ nasze urządzenia odbioru s ieci , szczególnie sieci średniego 

i wysokiego napięcia nie są w stanie przyjąć okresowo określonej liczby nadwyżki energii 

do sieci, stąd ta sieć jest odcinana wewnętrznie i jeżeli są takie uwagi, również można 

zgłaszać to do Zakładu Energetycznego. który dokonuje analizy i może ewentualnie 

podnieść nieco napięcie przyjmując tą nadwyżkę w miarę bezpiecznie. Taka informacja 

w Referacie Inwestycji jest dostępna; 

- zakończyły się prace w zakresie drogi gminnej w miejscowości Cynków i cieszymy się. 

że kolejna inwestycja została zamknięta i rozliczona; 

- zakończyły się prace inwestycyj ne, modernizacyjne i remontowe w Szkole Podstawowej 

w Lgocie Górnej. Mamy nadzieję, że te uwagi które złożył zarządca drogi będą 

odnotowane i wykonywane; 

- pomieszczenia w Urzędzie Gminy Miasta Koziegłowy, które opuścił Zespól 

Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty są w trakcie remontu; 

- odbył się Konwent Samorządowy (fundusze europejskie, które są dla województwa 

śląskiego). Na stadionie Śląskim w Chorzowie zapoznano s ię ze strukturą regionalnych 

programów operacyjnych oraz planu odbudowy. Województwo śląskie , pomimo tego 
że uchodzi za zasobne. zostało utrzymane w procencie 85 do 15%, co przyjmujemy 

z korzyśc ią dla perspektywy nie tyko z perspektywy samorządów gminnych , powiatowych 

czy wojewódzkich, ale i również beneficjentów - osób prywatnych; 

- w Domu Kultury odbyły się imprezy cykliczne, odbyły się Dni Gminy i Miasta 

Koziegłowy, mieliśmy realizowaną tzw. ,,Bitwę Regionów", gdzie z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, oraz innymi podmiotami realizowali śmy 

to zadanie. Cieszymy się z liczebności kół gospodyń wiejskich, z nagród i z kulinariów, 

które koła gospodyń wiejskich wykonały. Radny Pan Daniel Wróbel z pozycji Kierownika 

ARiMR bardzo mocno nam pomagał ; 

- mieli śmy .Jurajski Przegląd Folklorystyczny , podziękował Pani Dyrektor, pracownikom. 

ale przede wszystkim projektowi, który został napisany i złożony , i z dofinansowania 

przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego , udało nam się zaszczepić 

cykliczną imprezę, wydarzenie które się wpisze w mapę Gminy i Powiatu Myszkowskiego 

w zakresie wymiany w wielu rodzajach działalności artystycznej kół gospody11 z pięciu 
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powiatów - uczestniczyły powiaty: częstochowski, zawierciaóski , będzi11ski i myszkowski. 
a w planach mamy jeszcze powiat kłobucki ; 

- plany miejscowe tworzone z firmą Żywiec Zdrój oraz uwarunkowania związane z planami 

przebudowy zakładu - Gmina i Miasta Koziegłowy jest Gminą przyjazną i otwartą 

w zakresie działań inwestycyjnych. Chcielibyśmy, aby te działania były oparte 

na wzajemnym zrozumieniu i poszanowaniu, ale i również uzgodnieniu. I tak udało nam 

się uzgodnić przebieg trasy zasilającej dla budowanych ujęć wody, ale i również trasy 
wodociągu; 

- w miejscowości Lgota Górna powstała inicjatywa, aby upamiętnić pomordowanych 
i wywiezionych w czasie II wojny światowej mieszkańców Lgoty Górnej. Zajmuje się tym 

obecnie Prezes Regionu Związku, który bardzo mocno , wspólnie z pracownikami, 

dokonał kwerendy i mamy nadzieję, że w przyszłym roku w rocznicę tejże śmierci 

i tragedii ludzkiej, uda nam się upamiętnić to smutne wydarzenie obeliskiem 
w miejscowości Lgota Górna; 

- w Urzędzie Gminy i Miasta było spotkanie odnośnie tematu , który nas czeka, z Prezesem 

Firmy , która obecnie obsługuje wywóz śmieci z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. Były 

poruszone dwa wątki: jeden dotyczący obecnej współpracy pod względem merytorycznym 

i formalnym i myśli, że wszyscy jesteśmy zgodni, że obsługa jaką realizuje Firma Sanico 

jest obsługą dobrą. bezkonfliktową, bezpieczną i bez uwag. Drugą stroną medalu jest 

wzrost kosztów obsługi , niezależnej od tego podmiotu , a związanej ze wzrostem 

wszelkich nośników, również minimalnej płacy. Czekają nas trudne tygodnie i miesiące 

negocjacji i rozmów. Obawiamy się , że stawka za cenę śmieci będzie musiała ulec 
korekcie; 

- stowarzyszenia z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy i Pani Bożena Kolasa realizuje wiele 

działa11 wspierających te stowarzyszenia. Mieliśmy spotkania i pewne analizy, odbył 

się rajd Jurajskiego Centrum Ekonomii Społecznej, ale i również pochwaliliśmy 

się naszymi stowarzyszeniami, które działają na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Piszemy sporo projektów, sporo projektów przechodzi, a między innymi .,Poligon 

Młodego Strażaka·', którego obecnie realizujemy. Niedawno został otwarty plac integracji 

wielopokoleniowej w miejscowości Krusin, który mieliśmy również przyjemność wraz 
z Państwem Radnymi i mieszka11cami Krusina otwierać; 

- teren zamczyska w Koziegłowach - Gmina i Miasto Koziegłowy przyjmując strategię , stoi 
również przed nowymi planami i tematami związanym i z działaniem środków 

zewnętrznych. Stąd również rozpoczynające się prace archeologiczne wykopaliska, 

ale przede wszystkim prace dokumentacyjne, abyśmy mogli w przyszłości pozyskać 
i zaaplikować środki w tym obszarze działania; 

dodatek węglowy uchwalony przez Sejm - rozpoczęliśmy nabór przyjmowania wniosków 

do wypłaty tego świadczenia, natomiast z uwagi na to, o czym każdy z mieszkaóców 
mający piec na paliwo stałe wie, że już jest w trakcie zmiana tejże ustawy. Gmina 

Koziegłowy zebrała ponad 4300 wniosków z gospodarstw domowych i teraz będziemy 

musieli weryfikować te wnioski według nowych przepisów. Ma nadzieję, że nowa 

nowelizacja uspokoi, ale i również wydłuży termin , a przede wszystkim wyjaśni 

wszelkiego rodzaju wątpliwości , które pojawiły się z czytania tejże ustawy. Warunkiem 

ubiegania się o dodatek węglowy jest to, aby każdy z mieszkańców złożył wniosek , 
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że prowadzi samodzielne gospodarstwo pod danym adresem i daną nieruchomością . która 

musi być w ewidencji budynków niskiej emisji zgłoszona i musi to poświadczyć pod 

odpowiedzialnością karną. Mamy informację, że tych wniosków z jednego domu czasami 

jest 2 lub 3. a rekordzista z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy złożył I O wniosków; 

- Młodzieżowa Orkiestra Dęta w Pińczycach , za co podziękował Radzie Gminy i Miasta 

Koziegłowy, przeszła pod Szkołę Podstawową. W dniu dzisiejszym Orkiestra wróci ła 

z wyjazdu z Francji, przygotowują się do wyjazdu do Hiszpanii. Ma nadzieję, 

że na przekazaniu samochodu pożarniczego w Cynkowie Orkiestra będzie koncertowała; 

- kanalizacja sanitarna, trzy obsza1y. Pierwszy - zakończony proces kanalizacji sanitarnej 

Oczko i Nadwarcie, ulica Akacjowa i Miła. Jesteśmy w trakcie zakrywania placu budowy 

nową nawierzchnią asfaltową na wspomnianym odcinku. Należy teraz 

zachęcać mieszkańców do włączania się do wybudowanej sieci kanalizacyjnej. 

Na około 30 przyłączy wydal iśmy 3,5 mln zł, są to olbrzymie środki finansowe i warto by. 

mieszkańcy do tej kanalizacji się podłączyli. Kolejna inwestycja to kanalizacja w stronę 

Koziegłówek i tutaj już mamy problemy z mieszkańcami w zakresie lokalizacji , przejścia 

i przyjęcia uzgodnień. Dołożymy wszelkich starań, by te 70-80 budynków po drodze 

w ciągu ulicy Kościelnej, Warpia i Rynku zostało skutecznie podłączonych. Wszyscy 

mówimy o kanalizacji, a gdy przychodzi finał, to nikt tego nie chce i to jest smutne, 

bo uważa, że powinniśmy takie pieniądze ewentualnie przeznaczyć na inne cele 

majątkowe, również z korzyścią dla mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Nie są to 

małe środki, bo na kanalizację dla Koziegłówek łącznie z budową przepompowni 

wydajemy około 14-15 mln zł. Kolej ny odcinek, którym Radni z Koziegłów są bardzo 

zainteresowani, to poprowadzenie kanał izacj i sanitarnej przez Koziegłowy. To,że 

będziemy mieć przepompownię staje się faktem, natomiast od tego musimy poprowadzić 

główną nitkę od ul. Żareckiej, Świętokrzysk iej, później Woźnicką i innymi drogami 

zgodnie z naszą przyjętą koncepcją i zaakceptowanym planem budowy sieci 

kanalizacyjnej. Mieliśmy olbrzymie trudności w uzyskaniu decyzji, ale dziś w Zarządzie 

Dróg Wojewódzkich , dzięki przychylności pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich 

udało nam s ię zdobyć decyzję zezwalającą na lokalizację inwestycj i. Jest tylko zapis, 

że nie możemy rozpocząć wcześniej dopóki Zarząd Dróg Wojewódzkich nie rozpocznie 

swojej inwestycji. To będziemy łączyć na pewno w montażu finansowym. Mamy nadzieję 

że ul. Świętokrzyska i Żarecka w ciągu tego i przyszłego roku zostanie przynajmniej 

na tym odcinku skanalizowana. To, czy pójdziemy dalej w planie finansowym 

i projektowym. będzie determinowało zgodę wejścia na drogi wojewódzkie w kierunku 

Gniazdowa; 

- Program Rozwoju Obszarów Wiejskich - Gmina i Miasto Koziegłowy złożyła dwa 

wnioski na wsparcie, jeden wniosek na drogę gminną i tutaj też ta zwłoka w zwołaniu Sesji 

Rady była podyktowana brakiem umieszczenia ostatecznej listy beneficjentów 

zakwalifikowanych do finansowania. Miejscowość Gniazdów otrzymała dofinansowanie 

w ramach PROW, wczoraj został ogłoszony przetarg na budowę drogi, czeka nas 

wyzwanie finansowe związane z zabezpieczeniem środków w tym roku, bo musimy 

wykonać to zadanie jako inwestycję jednoroczną. ponieważ z drugiej strony zadanie jest 

współfinansowane w ramach funduszu ochrony gruntów rolnych; 
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- oświetlenia uliczne - modernizacja, budowa oraz dobudowa przebiega w sposób 

niezakłócony . Firma Tauron wywiązała się ze zobowiązania . wymieniła w kilku 

miejscowościach swoje lampy na ledowe. Jednak wymieniła lampy jeden na jeden, a nie 

tak, jak to wykonuje Gmina Koziegłowy - poprzez dobudowę i zagęszczenie , poprzez 

planowaną modernizację. Gmina Koziegłowy rozbudowała i dobudowała oświetlenia 

uliczne: ul. Szkolna w Gniazdowie , ul. Akacjowa w Lgocie Nadwarciu , Rzeniszów 

ul. Rzewnego, Rosochacz, Mysłów , Kuźnica Nowa i Siedlec Duży. Kolejne inwestycje 

są w trakcie tego roku realizowane. Również w planach Gmina i Miasta Koziegłowy ma 

kontynuacje rozbudowy i przebudowy. Ma nadziej ę. że pojawiające się również środk i 
zewnętrzne pozwolą na wymianę pozostałej części 1 /3 starych lamp na oświetlenie 
ledowe; 

- z Panią Sołtys z miejscowości Mzyki i Panią Dyrektor Agnieszką Kłys brali udział 

w uroczystości 100 lecia urodzin naszej mieszkanki. Cieszymy się, że mieszkanka Mzyk 

osiągnęła tak wyjątkowy wiek i ponownie złożył Jubilatce życzenia; 

- dwa podmioty nie będące jednostkami organizacyjnymi Gminy i Miasta Koziegłowy, 

dzięki naszym środkom i naszemu wsparciu realizowały rewitalizację obiektów 

zabytkowy ch tj. Koziegłówki i Koziegłowy. Administratorzy tych budynków, księża 

proboszczowie, zostali poinformowani o tym , że efekt rzeczowy i finansowy to jedno. 

a kontynuacja i tzw. ciągłość projektu to drugie i mamy nadziej ę, że obydwie parafie 
się z tego wywiążą ; 

- Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze i jak już wspomniał Poligon Młodego Strażaka -

realizowane działanie, 7-8 jednostek uczestniczy cyklicznie w różnego rodzaju 

spotkaniach, zbiórkach i drużynowych wyzwaniach. Ostatnio odbyły się dwa takie 

spotkania. Podziękował jednostkom OSP za to , że podjęły się wspierania tego działania 
pożarniczego; 

Związek Powiatowo-Gminny . ,Jedźmy Razem" - nowy rok, nowe wyzwania. nowe liczby 

i trasy i ma nadzieję, że w niedługim czasie nowe samochody. Powiat Myszkowski 

podpisał umowę na dostawę kolejnych samochodów elektrycznych oraz hybryd. 

Ma nadzieję , że perspektywa finansowa pozwoli nam również na zakup poprzez Związek 

kolejnych samochodów tak, aby obsługa komunikacyjna oraz dostępność komunikacyjna 
była w zasięgu ; 

- projektowanie - uko11czony projekt drogi ul. Kłodówka w Koziegłówkach - ul. Jurajska 

w Lgocie Górnej z odcinkiem powiatowym. W dniu dzisiejszym , ale i również wcześniej, 

w terminie ustawowym złożyliśmy wniosek o dofinansowanie w ramach rządowego 

programu przebudowy dróg lokalnych odnośnie tej drogi. Na uko11czeniu jest projekt 

przebudowy drogi ul. Warszawska w Koziegłowach. Uzgodnienia przebiegają dosyć 

wolno, podjęliśmy decyzję o wyłączeniu z projektowania skrzyżowania w obrębie drogi 
wojewódzkiej 789; 

- katastrofy budowlane - to kolejny temat, który na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, 

poprzez poszczególne sołectwa, poszczególne budynki przejawia s i ę. Jesteśmy na bieżąco 

w kontakcie z nadzorem budowlanym. Mamy kilka obiektów , gdzie są wydane decyzje 

nadzoru budowlanego nie wyegzekwowane i nie zabezpieczone. W najbliższym czasie 
te tematy będą przedmiotem zdecydowanych działa11 nadzoru budowlanego; 



14 

- Powiatowy Zarząd Dróg realizuje zadanie, łącząc drogę Poraj - Koziegłowy ścieżką 

rowerową. Ta inwestycja oczekiwana i potrzebna będzie się zbliżała do końca, Gmina 

i Miasto Koziegłowy współfinansuje zgodnie z ustaleniami ten odcinek wkładu własnego 
ścieżki pieszo-rowerowej; 

- działalność Urzędu Gminy i Miasta i jednostek podległych - praca nie zakłócona, jeżeli 

chodzi o wydatki bieżące i majątkowe w poszczególnych działach. są na bieżąco 
analizowane i monitorowane; 

- otwarcie roku szkolnego - placówki oświatowe pracują przez cały rok, okres wakacji 

nie oznacza, że pracownicy nie pracowali. Wykonywane były prace remontowe , 

dostosowawcze, odnawiające i wszystkie placówki oświatowe na naszym terenie 

I września br. rozpoczęły naukę . Mamy coraz więcej dzieci w szkołach , w tym dzieci 

z rodzin ukraińskich w trzech szkołach, najwięcej dzieci i młodzieży z Ukrainy jest 
w Zespole Szkół w Koziegłowach; 

- wpływają wnioski mieszkańców o budowę wodociągów i będziemy musieli się do tych 

wniosków odnieść, również odnośnie rozbudowy i modern izacji wodociągów; 

wraz z trzema kołami gospodyń wiejskich tj. Rzeniszów Koziegłówki 

uczestniczył w dożynkach powiatowych w Niegowie, reprezentując Gminę 

Koziegłowy. Podziękował Paniom z wytypowanych kół za przygotowanie 

dożynkowych i pokazanie pięknego kolorytu naszych kół gospodyń wiejskich; 

Krusin 
Miasto 

wieńcy 

- z Urzędem Marszałkowskim podpisano umowę na budowę urządzeń solarnych i pieców 

na biomasę. Możemy teraz ze spokojem wchodzić w okres realizacji. Wszyscy mieszkańcy 
wpisani na listę solarową zostali powiadomieni o rozpoczynających się audytach i montażu 
i ma nadzieję, że będzie to kontynuowane; 

są jeszcze tematy jednostkowe w poszczególnych miejscowościach , a między innymi 
ul. Nadrzeczna w Lgocie Górnej, przystanki przy drodze wojewódzkiej oraz wniosek 

z miejscowośc i Zabijak. Będziemy indywidualnie reagowali w miarę możliwości i potrzeb 
tak, by sprawy lokalne również się dobrze realizowały ; 

- jak co roku odbyła się Jasnogórska pielgrzymka rolników i Gmina i Miasto Koziegłowy 
uczestniczyła w tym wydarzeniu; 

W dyskusji nad przedstawioną informacją zabierali głos: 

- Radny Pan Michał Kubalski nawiązując do informacji dotyczącej budowy kanalizacji 

sanitarnej, wnioskował do Pana Burmistrza o zorganizowanie zebrania z mieszkańcami 

ulicy Żareckiej i Swiętokrzyskiej i poinformowanie mieszkańców o planowanym zakresie 

przebudowy - nie tylko kanalizacji sanitarnej , ale i drogi oraz przedstawić mieszkańcom 
projekt kanalizacji sanitarnej wraz z opcją przyłączenia się; 

- Radny Pan Daniel Wróbel, w związku z kończącą się inwestycją drogową na drodze 

wojewódzkiej 791 wnioskował o nazwę ronda przed Leśniczanką w Postępie - rondo 
,, NSZZ Solidarność"; 

- Radny Pan Leonard Jagoda nawiązał do sprawozdania Burmistrza, że mamy problem żeby 

się rozliczyć z programu wymiany źródeł ciepła, szczególnie tych na biomasę. Widzi 
tu pewną sprzeczność, ponieważ biomasa, jeżeli tak zostało zapisane w umowie pomiędzy 

Gminą a Urzędem Marszałkowskim, to jest pewna niekonsekwencja, ponieważ definicja 
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biomasy nie sprowadza się tylko do peletu. Biomasa to również jest drewno, odpady 

drewna, a nawet słoma i ten wachlarz biomasy jest szerszy. Wstępnie jest przeciwko temu, 

żeby dopłacać do tych pieców na biomasę by zachęcić do inwestowania i powie dlaczego. 

Dzisiaj to źródło ciepła może się wydaje mało atrakcyjne, ale tylko ze względu na cenę. 

ale my przekazujemy Polsce, że oto w Gminie Koziegłowy atrakcyjne ciągle źródło ciepła, 

jakim są piece na biomasę, nikt ich nie chce nawet za darmo, czy z dopłatą, bo to jest 

ewenement. Wszyscy zapłacili, a ci z biomasy będą korzystać ze specjalnego przywileju. 

Ale jak powiedział na wstępie, wyjaśnia w jakim kontekście będzie przeciw, w takim 

kontekście, że Panu Burmistrz tu mówił, że powstanie klaster energetyczny, czyli takie 

forum potencjalnych inwestorów, którzy będą w przyszłym rozdaniu uczestniczyć 

w jeszcze szerszym programie . Program zostanie uspołeczniony i dokapitalizowany 
poprzez prywatne pieniądze i wyobraźmy sobie taką sytuację, że ktoś z uczestników tego 

klastru, np. przedsiębiorca zainwestuje w lokalną produkcję peletu. Już funkcjonują takie 

usługi ,że można wykonać pelet również z powierzonego materiału, że niekoniecznie 

przedsiębiorca będzie zabiegał, a będzie miał dostarczone np. 2 tony, to odda 1,5 tony, a½ 

tony , to koszty przedsiębiorcy. Ta sprawa może się okazać już za dwa lata bardzo 

atrakcyjna i rozwiązana przez życie. Pretensje ma do Urzędu Marszałkowskiego, który 
powinien sprawdzić czym jest biomasa. 

Pan Burmistrz odpowiedział na zgłoszone zapytania i uwagi: 

- odnośnie kanalizacji sanitarnej - nie było takiej możliwości wcześniej, ponieważ nie było 

zezwolenia i zgody zarządcy drogi na umieszczenie i umiejscowienie tego urządzenia 

w pasie drogowym. Dzisiaj ma przed sobą odebrane dwa zezwolenia , j edno w sprawie 

wydania zezwolenia na lokalizacj ę trasy sieci kanalizacyjnej w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej tj . ul. Świętokrzyska i Żarecka na odcinku objętym wnioskiem. Druga 

decyzja na lokalizacj ę jeżeli chodzi o drogę wojewódzką 789 w miejscowości 

Koziegłówki, a mówimy o przejściu pod drogą. Te dwa dokumenty dzisiaj zostały wydane. 

Jeżeli będzie projekt budowalny, bo teraz na podstawie zezwolenia wykonawca musi 

przygotować projekt budowlany, zorganizowane zostanie zebranie z mieszkańcami, każdy 

mieszkaniec otrzyma mapkę z naniesionym sięgaczem i studzienką kanalizacyjną, którą 

będzie musiał wyposażyć, docelowo w podłączenie. Na pewno takie zebranie będzie 
zorganizowane; 

- jeżeli chodzi o nazwę ulicy, obiektów inżynieryjnych w pasie drogowych, a między innymi 

rond, jak najbardziej wniosek Pana Daniela Wróbla może być rozpatrywany. Jest 

odpowiednia procedura wnioskowania, która zostanie przeprowadzona i na pewno 

samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy pochyli się nad tym, przyjmując wniosek co do 

nazwy jednego z tychże rond. Droga wojewódzka 789, 791 jeszcze jest nie oddana 

do użytkowania, trwają ostatnie prace wykończeniowe. Z Panem Sołtysem z Postępu były 

rozmowy na ten temat jeżeli chodzi o przystanki i ma nadzieję, że ta batalia o wyrażenie 

zgody będzie dokończona. Co do oznakowania poziomego i pionowego zapoznamy się 

z organizacją ruchu w tym projekcie powykonawczym; 
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jeżeli chodzi o piece na biomasę, Pan Leonard Jagoda i Pan Przemysław Kołodziejczyk 
doprecyzują już indywidualnie zakres wniosku. Podkreślił, że to nie my wymyśliliśmy 

piece na pelet, bo to mieszkańcy wnioskowali. Będzie to wyjaśniane przez Pana 

Przemysława Kołodziejczyka. 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 czerwca 2022 r. 
podejmowane działania to: 

- zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji. 

- zwołania oraz przygotowanie bieżącej sesji i praca nad materiałami sesyjnymi. 

W dniu I O sierpnia bieżącego roku radni z Koziegłów złożyli interpelację w sprawie 

planowanej budowy kanalizacji sanitarnej na ulicy Żareckiej i Świętokrzyskiej w Koziegłowach. 
Interpelacja została przekazana Panu Burmistrzowi pismem z dnia 11 sierpnia. Odpowiedź na 
interpelację została udzielona radnym pismem z dnia 24 sierpnia. 

Do wiadomości Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo radnych skierowane do Pana Burmistrza 

dotyczące przebudowy drogi ul. Warszawska w Koziegłowach. 

Pani Przewodnicząca Rady przypomniała zebranym, że w dniu 15 września bieżącego roku 

upływa termin składania wniosków do przyszłorocznego budżetu. Wnioski będą rozpatrywane 

i na ile starczy funduszy , będą realizowane. 

Ad. pkt 12 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Sołtys wsi Oczko stwierdził, że cena peletu jest wysoka i trudno się dziwić mieszkańcom, 

że nie są zainteresowani tym źródłem ciepła. Wcześniej był przygotowywany program 

dotyczący nasadzania trzciny energetycznej, ale to upadło; 

- Sołtys wsi Siedlec Duży zapytał o możliwość dofinansowania utylizacji azbestu na 
budynkach niemieszkalnych. Wnioskował o uzupełnienie znaków poziomych skrzyżowaniach 

Częstochowska - Żarecka - Świętokrzyska w Koziegłowach, przy drodze do straży 
w Koziegłowach nie ma przejścia dla pieszych. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- odnośnie azbestu - trwa dyskusja , aby rozszerzyć uchwałę Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

o dofinansowanie na obiekty niemieszkalne. Na dzień dzisiejszy nasz gminny fundusz 

ochrony środowiska przewiduje tylko dofinansowanie do budynków mieszkalnych. 
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Ilość wniosków jest już niewielka, więc można ewentualnie rozszerzyć o budynki inne. czy 
obiekty będące w zasobie organizacji, stowarzyszeń . Samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy 

będzie się musiał pochylić nad zmianą uchwały o przyznawaniu takiej dotacji; 

- jeżeli chodzi o oznakowania pionowe i poziome, zapewni! Pana Sołtysa, że Gmina i Miasto 

Koziegłowy doskonale dba o oznakowanie dróg gminnych będących w jej zarządzie. Jeżeli 

chodzi o drogę wojewódzką 789 i kostkę, zostały wymienione widoczne słupki pionowe, 

te które pomagają w zauważeniu przejścia dla pieszych. Tam gdzie oznakowanie poziome jest 

mało widoczne lub niewidoczne, a do takich miejsc zalicza się kostkę granitową, stawiane 

są inne rodzaje słupków, na których widoczny jest znak „Przejście dla pieszych". 

Przykładem jest już zabudowane przejście przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji 

Kultury, gdzie po obu stronach dwa białe słupki widoczne są z odległości 200 - 300 metrów 
i tak na pewno będzie w przyszłości. 

Radny Pan Andrzej Szóstak poinformował, że w dniu 11.07.br. odbyło się posiedzenie Rady 

Społecznej SP ZOZ, na którym została podjęta uchwała o likwidacji dwóch ośrodków lekarskich 

na terenie Gminy Koziegłowy, tj. w Markowicach i w Gniazdowie. Przedstawił uzasadnienie 

do uchwały: na podstawie dokonanej analizy działalności Poradni Rejonowo - Specjalistycznej 

w Koziegłowach, do której w ramach podstawowej opieki zdrowotnej zadeklarowanych jest 

według stanu na dzień 31.12.2021 r. 5258 mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy oraz 

3 deklaracje tj. lekarz wraz z rodziną, przypisanego do udzielania świadczeń w Poradni Ogólnej 

w Markowicach i jedna deklaracja, tj. lekarz w Poradni Ogólnej w Gniazdowie. Biorąc fakt 

likwidacji tych dwóch ośrodków . konieczność wynika z bieżących kosztów utrzymania oraz 

wynagrodzenia personelu. a za 2021 rok wynagrodzenia wynosiły: 71.535 zł w Gniazdowie 

i 52.596 zł w Markowicach . Pan Dyrektor szpitala był na miejscu w Markowicach 

i w Gniazdowie, gdzie odległość z tych miejscowości do Poradni w Koziegłowach wynosi około 

4-5 km, natomiast mieszkańcy tych miejscowości swoje deklaracje złożyli w Woźnikach, 

w Brudzowicach, w Myszkowie i w prywatnej przychodni w Koziegłowach . 

Rada SP ZOZ, oprócz Pana Andrzeja Szóstaka, podjęła więc uchwałę o likwidacji tych 
ośrodków. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady trzydziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady trzydziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła: Urszula Dyja. 
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